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موفقیت در تحقق بودجه 1402
به گفته خزانه دار شورای شهر تهران  52درصد بودجه 2ماه اول سال 1403محقق شده است

چهارشنبه  چهارشنبه  2020 تیر  تیر 14031403- شماره  - شماره  91479147
نبود دستگاه های کارت خوان بلیت در خطوط تندرو

ناصر امانی، عضو کمیسیون برنامه وبودجه شورا؛ دستگاه های کارتخوان در برخی ایستگاه های خطوط تندرو یا 
وجود ندارند یا فعال نیستند و مردم نمی توانند با کارت بلیت هزینه را پرداخت کنند. از سوی دیگر رانندگان هم 
اجازه دریافت پول نقد ندارند و به همین دلیل مسافران سردرگم شده اند و ضرورت دارد شهرداری رسیدگی کند.

لزوم پیگیری آبیاری بوستان های جنگلی تهران
مهدی پیرهادی، رئیس کمیسیون سلامت شورا: باید آبیاری فضای سبز به صورت جدی پیگیری شود؛چراکه 
دادســتان به موضوع ورود کرده و اگر بوستان های جنگلی خشک شوند باید مشــخص شود که چه کسانی 

اهمال کرده اند و به دنبال خشک شدن درختان هستند. 

مکث

صفحه آرا: آرش شاه سمندی

آتش به کارنامه شورا نزنیم
پرویز ســروری، نایب رئیس شورا: 
امروز روز انسجام نیروهای انقلابی است و 
شرایط کشور ایجاب می کند که نیروهای 
انقلابی باهم همدل و همراه باشند. طرح 
مسئله کارزار عزل شــهردار تهران جز 

ایجاد فشار روانی بر مردم و توقف کار شورا ثمره ای ندارد. اقداماتی 
که در حوزه حمل ونقل، فضای ســبز، آسفالت و دیگر بخش ها 
انجام می شود، کارنامه مدیریت شهری محسوب می شود و نباید 
آتش به کارنامه خود بزنیم. نباید پــس از انتخابات مردم را در 

فرایند کاذب قرار دهیم و برایشان مشکل ایجاد کنیم.

کارزارها قطعاً در روند شورا اثرگذار نیست

علیرضــا نادعلی، ســخنگوی 
شورای اسلامی شهر تهران:

  کارزارهــا در رونــد شــورا قطعاً 
اثرگذار نیســت؛ مردم سالاری دینی 
جایگاه ویــژه ای دارد و نظرات مردم 

در جایگاه های مشخص قانونی در شوراها و مجلس در نظر 
گرفته می شود و با رای مردم به نمایندگان، سیاست گذاری ها 

اتفاق می افتد.
  انتخاب شــهردار وظیفه بدیهی شــورای شــهر است و 

جابه جایی  بر اساس قواعد می تواند  انجام شود. 
 صحبت هایی از شورا بیرون می آید اما شهردار با قوت کار 
خود را انجام می دهد و اکثریت شــورا پشتیبان و حمایتگر 

تلاش شهردار و کارکنان است.
-حتی کسانی که مخالف هســتند در مورد اقدامات مثبت 
شهردار نظرات مثبت دارند اما در مواردی موضوعاتی فراتر از 

مباحث فنی مطرح می کنند.
  باید بنابر فرمایشات مقام معظم رهبری، فضا به شرایط 
همدلی برگردد و انتظار داریم رئیس جمهور همکاری با شورا 
و شــهرداری تهران را ادامه دهد و نبایــد همکاری ها دچار 

توقف و ترمز شود.
  آنچه اهمیت دارد، این است که هفت ساله شدن و پایان 

این دوره در سال آینده به مصوبه مجلس نیاز دارد. 
  اگر مجلس به مصوبه جدید رســیدگی کند، هفت ساله 
شدن می تواند اتفاق بیفتد. بنده فکر می کنم چهار سال زمانی 
است که بعضی امور ناقص می ماند و نگران دوره بعدی هستم 

که قرار است سه ساله باشد.

جلســه 248 
پارلمان شهری

زینب زینال زادهگزارش
روزنامه نگار

دویست و چهل و هشتمین جلسه شورای شهر تهران دیروز 19تیر 
در حالی برگزار شد که نمایندگان بررسی دخل و خرج شهر و ارائه 
گزارش درآمد و هزینه شــهرداری تهران منتهی به اسفند1402 و 
2 ماه ابتدای امسال )فروردین و اردیبهشت( را دستور کار داشتند. 

حبیب کاشانی، خزانه دار شورا در جریان ارائه گزارش بودجه گفت 
که در 12ماهه سال قبل 11۶هزار و ۷۷۶میلیارد تومان وصول شده 
که نسبت به وصولی کل بودجه متمم )104هزار میلیارد تومان( حدود 
112درصد بوده و این اعداد نشــان می دهد که شهرداری عملکرد 
موفقی در تحقق بودجه داشته است. او همچنین تأکید کرد: »بودجه 
2 ماه اول سال 1403)فروردین و اردیبهشت( حدود 52درصد محقق 

شده است.«جزئیات این جلسه شورا را در ادامه می خوانید.

موافقت شورایی ها با فروش یک ملک 
اعضای شورای شهر تهران با لایحه مجوز فروش، واگذاری و انجام 
معامله ملک متعلق به شهرداری تهران )ملک ماهان( در راستای 

تسویه بدهی با بانک ها موافقت کردند.
  ملک ماهان باید به بانک واگذار و به ازای آن تسهیلات گرفته  شود.

  تسهیلاتی که در قبال پرداخت دیون دریافت می شود حتما باید 
در توسعه حمل ونقل عمومی هزینه شود.

 رقم واگذاری اگر بیش از 4هزار میلیارد تومان باشد شهرداری 
باید به شورا لایحه بدهد و مجوز بگیرد.

  ارزش ملک ماهان 5هزار میلیارد تومان است.
  این ملک 25 هزار متر اســت که 10۸1 واحــد در 25 طبقه 

)15طبقه روی زمین( در آن ساخته خواهد شد.

از تأیید قرارداد چین تا افزایش عمر شوراها 
مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران در 
جمع خبرنگاران، 2سؤال مطرح شده از سوی 
نمایندگان رســانه های خبری را این چنین 

پاسخ داد.
تأیید قرارداد چین از سوی فرمانداری 

تهران: در فرمانداری ابهاماتی وجود داشت که مستندات ارسال و 
موارد بررسی شد و در نهایت هم فرمانداری قرادادها را تأیید کرد.

افزایش یا کاهش طول عمر شوراها: براساس مصوبه مجلس 
این شورا تا پایان زمان خودکار را ادامه می دهد و در دوره بعد شورا 
به صورت سه ســاله فعالیت خواهد کرد. برخی اعضای شوراها به 
موضوع 3 ساله شــدن ایراد دارند و خواستار 7ساله شدن هستند. 
این موضوع باید در قالب پیشنهاد از طریق شورای عالی استان ها به 
مجلس ارائه و بررسی شود و مورد تأیید شورای نگهبان قرار گیرد.

 وضعیت دخل و خرج شهر وضعیت دخل و خرج شهر
 سقف بودجه مصوب اولیه: 

75هزار میلیارد تومان
سقف بودجه پس از متمم: 

104هزار میلیارد تومان

دخل وخرج شهرداریدخل وخرج شهرداری
سقف کل بودجه: 150هزار و۹۵۰میلیارد تومان

درآمد: ۱۱۹هزار و۶۴۶میلیارد تومان
منابع حاصل از واگذاری دارایی سرمایه ای: ۱۶هزار و ۵۱۶میلیارد تومان

منابع حاصل از واگذاری دارایی مالی: ۱۴هزار و ۷۸۷میلیارد تومان

وضعیت سقف بودجه وضعیت سقف بودجه 
وصول شده وصول شده 

سقف بودجه وصول شده: 
116هزار و 776میلیارد تومان 

عملکرد نقد: ۱۰۵ هزار و 
۶۰۱میلیارد تومان

عملکرد غیرنقد: ۱۱ هزار و 
۱۷۵میلیارد تومان

سال1403سال1402

فرایند تحقق بودجهفرایند تحقق بودجه
پیش بینی تحقق درآمدها: ۱هزار و 323میلیارد تومان

وصول درآمدها: 12هزار و 267میلیارد تومان
پیش بینی تحقق منابع حاصل از واگذاری دارایی سرمایه ای: 2هزار و 805میلیارد تومان

وصول منابع حاصل از واگذاری دارایی سرمایه ای: 428میلیارد تومان 
پیش بینی تحقق حاصل از واگذاری دارایی مالی: 2هزار و ۵۱۱میلیارد تومان

وصول منابع حاصل از واگذاری دارایی مالی: 818میلیارد تومان

واکنش اعضا 
به کارزار عزل 
شهردار تهران


